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Generalforsamlingen afholtes i Fåborg 
Sejlklub.
Der var arrangeret en udflugt op gennem 
Fåborgs gader til Fåborg Museum, hvor 
en udstilling af Thurø Maleren Niels 
Hansen lige er åbnet. Efter museums- 
besøget var der frokost i klubben på 
havnen.

Valg af dirigent
Generalforsamlingen indledtes med 
valget af Søren Nielsen som dirigent.
Dirigenten konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovlig indkaldt.

Formandens beretning 
-ved Jon Andersen.
Bestyrelsen har holdt sit januar møde 
søndag 29.1.2012, hvor Jon trakterede 
med en frokost på Kukkervænget på 
Thurø. Under mødet blev det årlige 
sommermesterskab drøftet, som 
afholdes i Assens første weekend i juli 
29.6 - 1.7. Vi regner med at mødes på 
Lyø på vejen mod Assens til en god 
aften. 



Tilslutningen til stævnet i 2011 var flot og 
Troense fik megen ros for 
arrangementets praktiske afvikling. Et nyt 
mesterhold med Per Rasmussen, som 
skipper, blev hædret med førstepræmien, 
og den tidligere mester afdøde Lars 
Carlsen blev mindet. 

Der planlægges stævne i Fåborg 2013 
og i Troense 2014.
Den fremtidige strategi for klubben var 
oppe på det årlige bestyrelsesmøde, og 
blev igen drøftet på generalforsamlingen. 
Årsstævnet vil fortsat være foreningens 
årlige samlingspunkt. Samtidigt vil 
klubben dog forberede den situation, 
hvor fællesture kan erstatte stævnet, hvis 
tilslutningen viser sig at være vigende et 
år. 

Der arbejdes med at fremme klubben på 
hjemmesiden , ved 
informationsspredning og 
pressedækning ved stævnet. 

Årsregnskabet
-ved Per Rasmussen
Er udsendt inden mødet, og blev 
gennemgået på mødet.
Lidt færre medlemmer betaler 
kontingent, men klubben har en god 
økonomi med et indestående på ca. 
20.000 kr.
Der har været lidt salg af standere. Den 
billige introduktionsperiode på web- 
hotellet Surftown er udløbet og vi betaler 
nu normal takst 625 kr. pr år.

Kommentar til regnskabet:
- Lars Bødker oplyser at den gamle 
Safirkonto med et indestående på 131 kr. 
overføres til Per.
- Jon foreslår at regnskab også kan 
fremsendes pr e-mail og oplyser at 
bestyrelsen besluttede at refundere 
broafgiften for landflygtige på den gale 
side af broen i år.

-Kontingent fastsættelse 200 kr.

Regnskabet har kasserer og revisors 
underskrift og godkendtes af 
forsamlingen. 



Indkomne forslag
Der er kun fremkommet forslag fra 
bestyrelsens årlige møde:
Deltagelse
- Vi prøver at fremme tilmelding til 
stævnet ved tidlig annoncering og 
opfølgning.
Klubbåde
- Søren Nielsen arbejder med at stille sin 
båd til rådighed for Troense sejlklub, 
således at nye sejlere kan få en 
introduktion til bådtypen. I overvejelserne 
indgår, at ejer stadig har rådighed over 
båden i bestemte perioder. 
- Jon foreslog at sejlklubber opfordres til 
at indkøbe båden til træningsbåde, da 
prisen er overkommelig.

Udstillinger
- Deltagelse i udstillinger har tidligere 
været prøvet, hvor der har været betalt 
for såvel stand som transport. 
Modificering af bådtypen: 
Der indsamles information om 
modificeringer, der kan foretages uden at 
klasseregler brydes. Ændringer som vil 
forbedre bådens egenskaber 
undersøges også. Særligt blev roret 
omtalt med henblik på, at kunne vende i 
snævre havneløb. Ændringer skal 
behandles på en generalforsamling, og 
der lægges vægt på, at bådejerne ikke 
pålægges store ekstra udgifter, da lave 
omkostninger er en af bådtypens store 
fordele. Bådtypens egenskaber drøftes 
med Gøte Berg herunder det dobbelte 
rors funktion,
Målebrev
-Deltagere i stævner med deltagelse af 
Dansk Sejlunion skal have et opdateret 
måleblad. På hjemmesiden vil 
proceduren blive opdateret efter kontakt 
til Dansk Sejlunion herom. Der er en liste 
undervejs hvor de enkelte bådes mål kan 
sammenlignes. 
Kommunikation
- Kommunikation via elektroniske midler 
erstatter nu breve. Medlemmerne 
opfordres til at vedligeholde e-mail 
adresser. På hjemmesiden under Sejler 
vil man kunne se, hvilke adresser der 
ikke virker.



Valg af formand
Mogens Laubjerg vælges som formand
Jon Andersen hyldes for mange års flot 
indsats.

Valg til bestyrelsen
Søren Nielsen ønsker ikke at genopstille 
og hyldes for mange års flot indsats.
Følgende medlemmer blev valgt.
Jon Andersen
André Gremaud 
Per Rasmussen

Valg af 
bestyrelses suppleanter
Leif Bjerre Eggertsen

Valg til kasserer
Per Rasmussen blev genvalgt

Revison 
Thomas Egel blev valgt

Revisorsuppleant
Ole Olsen blev genvalgt

Den samlede bestyrelse ser herefter 
således ud:

Eventuelt
Tiltrædelsestale
Ny formands tiltrædelsestale var en 
gennemgang af den nye hjemmeside.
Hjemmesidens forside er en 
indholdsfortegnelse, hvor overskrifterne 
er tilrettelagt så siden vil indgå i rigtig 
mange almindelige søgninger 
vedrørende sejlads. 



Dette er en del at hjemmesidens strategi, 
at mange sejlere vil se siden i 
almindelige søgninger.
Siderne er tilrettelagt, så de er nyttige for 
andre bådtyper så information om 
Safiren distribueres optimalt sammen 
med almennyttig sejlerinformation.

Der er mange nye spændende redskaber 
på siderne,  som sejleren kan have 
glæde af, og sidernes anvendelighed 
skal være med til at fremme nuværende 
og fremtidige sejleres lyst til båden.

Sangbogen skal være med til at øge den 
gode stemning ved 
fællesarrangementerne, og den vil være 
tilgængelig som Pdf og e-bog og 
formateret, så den fungerer optimalt på 
en smartphone.

Navigation med Navionics blev 
gennemgået, og vi vil afprøve trecking af 
bådene ved sommerens arrangementer. 

Samarbejdet med det svenske forbund 
skal udvikles så de 2 forbund hjælper 
hinanden mest muligt. Et af redskaberne 
kan være SafirMap og dets udbygning.

Der vil blive taget kontakt til det svenske 
forbund for at høre hvad de har lyst til, og 
høre om de har andre ideer.

Sejler oversigter ændres for at få alle, 
der sejler Safir med. En fremtidig oversigt 
vil være udarbejdet, så den viser alle: 
Ejere, gaster, klubmedlemmer.


